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教学目标：
1.使学生了解单选题解题思路，识记重点内容
2.使学生学会通过上下文理解完形填空，做好感情色彩类题 
3.使学生从各个角度找准主题段，学会寻找主题句，做好主旨大意题 
4.使学生学会做阅读第二节还原信息题的方法与技巧 
教学难点：阅读主旨大意题的做法
教学重点：阅读主旨大意题的做法
教学方法：小组合作法，观察归纳法 教学过程：
试卷分析：全卷共85分，本班得分68.7分 各题型失分较多的题目是： 单选：句法分析，语境理解。 完型：上下文联系，感情色彩 阅读第一节：主旨大意 
阅读第二节：思路混乱
2、 教学过程 
Step 1 Reading comprehension   
Divide the class into 4 groups and each group discuss one of the above problems 1. 找出错因 2. 归纳方法
56What kind of writing is this?
62.Which of the following is the new finding of the recent research?
64.What is the passage mainly about?
70. Where should However, after a year living with the Taylors, things turned sour. be put? 
细节题-----对号入座
主旨题----抓住核心段落核心句（首尾
推理题---勿选原文，合理推断
猜词题----抓住上下文
Step 2 Multiple-choice
原则：先语义，后语法 让学生分析考点
	题号
	考点
	得分率
	干扰选项

	26
	
	17.5%
	C

	27
	
	5%
	A/B

	28
	
	65%
	C

	30
	
	42.5%
	D

	34
	
	40%
	B/D

	35
	
	55%
	C





26习语辨析
[bookmark: _GoBack]You should have known your father better.
—I was just a kid.
—Ah,the old youth excuse.you know that dosen’t   ________, don’t you.
27熟词生义
Temperatures in the shade can reach 30 degrees.(           )
The tree threw a long shadow in the 
   moonlight.(  	       )
Bees play above flowers(                   ) 
sunlight< playing on the waves>(                       )
A smile plays on her lips (                                   )
28. 时态
(1) Outside,the wind_______to pick up,and the rain                                                started coming down even harder.
A.has begun    B.had begun     C.would begin     D.is beginning
(2)Those who said looking after children was an easy way to make money obviously__________ (not meet)such a troublesome boy,she thought.
3)Just as I got to the school gate ,I realized I_________(leave)my book in the cafe.
34词汇辨析
make a revision of the dictionary（        ）general revision (       )
a new version of IPhone6 (          ) 
a new edition of the book(             )
30,35三大从句
1 1）There is no greatness______simplicity,goodness and truth are absent.
2）Where there is will,there is a way.
2. I want to work at home on a Tudesday but_____it turns out ,sometimes it’s a Wednesday or a Thursday
3.She is _____ (what/who)is known as a nosy person — she is dying to know what’s going on in others’ lives.
4.If a man is only interested in your looks,_____(which/that)just shows how shallow he is.
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